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It is a statutory requirement in Hong Kong that contractors carrying

out electrical installation, improvement or maintenance work must

be registered as “registered electrical contractors” under the

Electricity (Registration) Regulations. To be eligible to tender for

electrical engineering works contracted out by, or for the supply of

electrical equipment and materials to, the Government, the

contractor or supplier must have been admitted to the approved

lists of contractors for the relevant type of works or the relevant lists

of suppliers for the relevant type of equipment or materials

maintained by the relevant government body at the time of the

making of the tender. As at the date of this Report, members of the

Group have been admitted to the following lists:

Group member List Work type Status Government body
集團成員 名冊 工程類別 資格 政府機關

YSH List of Approved Electrical confirmed Works Bareau
耀生行 Suppliers of Materials installations- 已確認 工務局

and Specialist Group III (Note)
Contractors for Public 電氣裝置，
Works 第III組 （附註）

認可公共工程物料供應商
及專門承建商名冊

YSH List of Approved Broadcast confirmed Works Bureau
耀生行 Suppliers of Materials reception 已確認 工務局

and Specialist installations
Contractors for Public 安裝無線電廣播
Works 接收設備

認可公共工程物料供應商
及專門承建商名冊

YSH List of Electrical Electrical confirmed HKHA
耀生行 Installation Contractors installations 已確認 房委會

電氣安裝工程承建商名冊 電氣安裝

BPL List of Approved Installation of probationary Works Bureau
百達機電 Suppliers of Materials Diesel generating 試用 工務局

and Specialist sets
Contractors for 安裝柴油發電設備
Public Works

認可公共工程物料供應商
及專門承建商名冊

BPL Control List II of Standby diesel confirmed HKHA
百達機電 Building Services generating sets 已確認 房委會

Materials, Electrical 後備柴油發電設備
Equipment

屋宇裝備物料名冊

Note: This categary is divided into various groups on the basis of the maximum contract value of the works that may be

tendered for. YSH has been admitted to Group III which allow it to tender for works with no limit on contract value.

附註：此類別乃按可競投之工程合約價上限分為不同組別，耀生行已獲列入組別III，可競投無合約價限額之工程。

香港法律規定，承建商進行電氣安裝、改

良或維修工程時，必須根據電力（註冊）規

例註冊為「註冊電氣承建商」。承建商或供

應商必須已獲列入有關政府機關名冊內有

關工程類別之認可承建商或供應商或有關

類別之設備或物料供應商，方符合資格競

投港府之電氣工程或向港府無應電氣設備

與物料。於本報告日期，本集團旗下成員

已獲列入下列名冊︰


